
ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN 
GEMEENTE VAALS 

 
 
Notulen 22 augustus 2023 
 
Aanwezig Emmy Bakker, Jo Kern (voorzitter), Peter Moors, Lei Savelsberg, Mark van Grimbergen 

(secretaris) en Nancy Pohlen 
 
Afwezig de heer Piet Meesters en mevrouw Marjo Reuter 
 
Gasten  Erica Jaegers (wethouder), Benigna Deiana, Mariëlle Houben en Marjolein 

Wassenberg 
 
Notulist Mark van Grimbergen 
 
_________________________________________________________________________________ 
 
 

1. Opening, vaststelling agenda en mededelingen 
De vergadering wordt door de voorzitter geopend. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Mevrouw Nancy Pohlen geeft aan dat zij voor het laatst de adviesraad bijwoont. Vanaf 
vandaag treedt zij terug als secretaris. Deze rol wordt overgenomen door Mark van 
Grimbergen. 

 
2. Nieuwe leden adviesraad 

Het charmeoffensief van de adviesraad heeft tot nu toe 6 nieuwe aanmeldingen opgeleverd. 
Vandaag zijn 3 toekomstige leden als gast aanwezig. Morgen worden nog 2 nieuwe leden 
gesproken. Eén aanmelding is na overleg afgevallen. 

 
3. Voorstellen Mark van Grimbergen 

Plaatsgevonden onder punt 1 
 

4. Symposium 3 oktober 2023 
Dit symposium vindt plaats in de gemeente Sittard-Geleen. Het staat de leden van de 
adviesraad vrij om dit samenzijn bij te wonen. Het thema is de wijkgerichte aanpak. Iedereen 
heeft de uitnodiging hiertoe ontvangen. 

 
5. Notulen 13 juni 2023 

Door het overlijden van Hans van Eeken, dit als ervaringsdeskundige op het gebied van 
psychische kwetsbaarheid en herstel, is gezocht naar alternatieve mogelijkheden om dit item 
de aandacht te geven die het verdiend. 
De opzet is nu dat in het najaar een themabijeenkomst ‘herstel’ komt. Zodra het gaat om deze 
problematiek, zullen de aanwezigen uitgedaagd worden om niet te denken uit kaders maar 
vooral vanuit de gedachten wat iemand helpt. 
Mocht de organisatie hier niet van rondkomen dan wordt als alternatief Marlie v/d Berg 
genoemd. 
 
Verder worden de notulen conform vastgesteld. 
 



 
6. Benigna: voortgang beleidskader Jeugd 

Door een onvolkomenheid heeft niemand van de aanwezigen dit plan ontvangen. Voor 24 
augustus wordt een nieuw samenzijn gepland. Hierbij zullen aanwezig zijn: Benigna, Nancy, 
Jo, Peter, Emmy en zo mogelijk Piet. 
Vanuit dit samenzijn zal een advies worden opgesteld. 

 
7. Marjolein: voortgang SPUK GALA 

Voor dit item geldt hetzelfde als het vorig punt. De leden van de adviesraad hebben geen 
plan ontvangen. Marjolein neemt in vogelvlucht de aanwezigen mee in een update over 
GALA. Marjolein zal het plan met een leeswijzer aan Nancy doorsturen. Mochten de leden 
van de adviesraad dan nog vragen hebben, dan kunnen zij met Marjolein contact opnemen. 

 
8. Terugkoppeling vanuit de sector Maatschappij 

• De sector heeft een nieuw afdelingshoofd, te weten Samantha Janssen. Zij zal voor de 
volgende adviesraad worden uitgenodigd om zich voor te stellen. 

• Een nieuwe verordening Participatiewet is op komst. Dit is vooral een technische 
aanpassing. Overigens ligt het primaat om hierover bevindingen af te geven bij de 
cliëntenraad SZMH. Mark zal contact opnemen met de inwoner van Vaals die in de 
vermelde cliëntenraad zit en hem voor een eerstvolgende keer uitnodigen om hier 
meer over te vertellen. Niet alleen over de nieuwe verordening maar ook over de 
dynamiek van de cliëntenraad naar SZMH. 

• Op 30 augustus 2023 staat vanaf 16 uur de doorontwikkeling van de ruilwinkel 
gepland. Locatie is de ruilwinkel. Iedereen is hiertoe uitgenodigd. 

• De sector Maatschappij heeft een issue-kalender. Hierop staan activiteiten die 
mogelijk ook voor de adviesraad interessant zijn. Deze zal voor het volgende overleg 
worden gedeeld. 

• Volgende netwerkbijeenkomst: 22 februari 2024. Hierin is de samenwerking 
opgezocht met Sevagram en staat in teken van ‘gezond leven in Vaals’. 

• Wethouder Jaegers deelt mede dat op 4 september van 16 tot 18 uur een 
bijeenkomst staat gepland over de zorgplicht/doorontwikkeling van de bibliotheek. 
Plaats van handeling: Kopermolen in Vaals. Op 18 augustus heeft Nancy, via mail, de 
uitnodiging doorgestuurd.  

 
9. Terugkoppeling vanuit de achterban 

Lei vraagt aandacht voor de petitie en de protestmars op 23 september a.s. tegen de sluiting 
van het Zuyderland ziekenhuis in Heerlen. 

 
10. Terugkoppeling vanuit de regio 

N.v.t. 
 

11. PR adviesraad 
Het is bovenal positief dat de PR voor de adviesraad zo goed heeft gewerkt. Mariëlle Houben 
vraagt om de adviesraad stil te staan bij de kracht van de sociale media. Als tip: grip het 
moment als de adviesraad op volle sterkte is en zorg dan herhaaldelijk voor een stuk PR, 
bijvoorbeeld eens per kwartaal. Hiermee komt de adviesraad en het belang ervan meer op 
het netvlies van de inwoner van Vaals. 

 
 
 
 



12. Rondvraag en sluiting 

• In de notulen van de vorige keer staat opgenomen dat het aanvragen van een 
uitkering voor burgers bij sociale zaken ingewikkeld is. Dit punt zal de volgende keer 
worden geagendeerd 

• Voor het samenzijn van de adviesraad is het misschien verstandig om te rouleren in 
vergaderlocatie. Hiermee wordt de afstand naar de burger verkort. Hier zullen we de 
volgende keer bij stilstaan, als ook bij de randvoorwaarden. 

 
De vergadering wordt omstreeks 21 uur gesloten. 
 


